
Referat for Generalforsamling 31. oktober 2023 kl. 18.30

1. Valg af dirigent og referent
Jacob Kofoed blev valgt og Lars Krogh Jensen som referent.

2. Bestyrelsens beretning.
 Padelprojektet på bane 8 er skrinlagt sammen med Padel i HTK-regi. Vi havde samlet pengene fra

forskellige fonde mv. og var klar – men det var kommunen ikke – vi blev mødt med krav om
skybrudsreservoirer, støjmure og lysbegrænsninger. Det kunne vi ikke honorere.

 Midlerne vi havde fået lovning på, fik vi delvis kanaliseret til et baneprojekt med Hybridbaner. Det
har så resulteret i, at den vil på bane 1 blive installeret bane med hybridunderlag. Arbejdet med
dette regner vi med er klar i november – december 2023 afhængig af vejrforholdene. Det betyder,
at udendørssæsonen forlænges, da banen kan anvendes hele året. Det giver også mulighed for at
der nok vil ske ændringer i vinterkontingenter. Dette vil vi vende tilbage til, når vi er klar med en
model for denne.

 Etablering af hybridbanen vil ikke belaste vores udgifter, og hele beløbet til dette er finansieret
eksternt. Vi arbejder eventuelt med at få lys på hybridbanen, men det kan give problemer i relation
til naboerne – dette tages op i bestyrelsen senere.

 Der arbejdes med et halprojekt, hvor vi udover den eksisterende hal kan/skal have 2- 3
indendørsbaner. Projektet er etableret mellem kommunen, HTK og Nortvig A/S.

 I erkendelse af, at HTK ikke vil kunne etablere og finansiere en tennishal selv, arbejdes der på at
Nortvig A/S bygger og finansierer en 2-3 baners tennishal på Sverigesvej i Horsens, som HTK så lejer
sig ind i.

 Hallen skal bygges på samme grund som SMASH Padelcentret Aps. Her kan tennisspillere så
anvende de faciliteter, der er i padelcentret. Dette giver en god sammenhæng synagi for både
tennis og padel i Horsens.

 Horsens Kommune skal så give et årligt tilskud til tennishallerne, så der er økonomi i projektet.
 Vi fejrede klubbens 125 års jubilæum i form af en sportslig jubilæumsdag. Samtidig var der hele

dagen et traktement med mad, kage og meget andet godt. Det blev til en fantastisk dag, hvor alle
spillede tennis mod indbyrdes – en velorganiseret dag, som blev arrangeret af Birgit og Dorte.
Tusindet tak for jeres enorme indsats.

 Thomas Brogaard fortsætter i stillingen som klubansvarlig .

Formandens beretning blev godkendt.

3. Regnskabsaflæggelse
 Det fremsendte regnskab blev kort gennemgået og enkelte poster blev kort behandlet.

Regnskabet blev godkendt.

4. Budget 2023/2024
 Budgettet for det kommende år blev kort gennemgået, og enkelte poster blev diskuteret, herunder

indtægter fra sponsorer – som grundet tiderne er vanskelige at få i hus.
 Kontingenter inde og ude samt kommunalt tilskud er de største poster, mens indtægter fra større

virksomheder bliver et minimum, men det vel arbejdes på at få dette i hus, sammen med flere
5.000 kr. minisponsorater.

Budgettet blev godkendt.

5. Behandling af indkomne forslag.
Bestyrelsens forslag om ændring i antallet af bestyrelsesmedlemmer blev fremlagt jf. indkaldelsen til
generalforsamling, og da præmisserne for afstemning ikke var tilstede (antallet af fremmødte medlemmer)



vil den nye bestyrelsen senere indkalde til en ekstraordinær generalforsamling om dette.

6. Valg til bestyrelsen.
Følgende ønsker ikke at fortsætte i bestyrelsen og genopstiller ikke:

 Birgit Kjær Nielsen
 Lars Mortensen
 Mads Leisgaard
 Charlotte Seirup
 Claus Jeppesen

Klubber takker alle for deres indsats.

Følgende genopstiller/fortsætter i bestyrelsen:
 Jacob Kofoed
 Lenaic Mahieux
 Dorte Ramlov
 Lars Krogh Jensen

Følgende blev valgt til bestyrelsen:

 Morten Schnedler Jensen
 Peter Aaen
 Kenneth Lyby

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen
De tre nyvalgte bestyrelsesmedlemmers placering i bestyrelsen vil blive besluttet ved første møde i den nye
bestyrelse. Placeringen afhænger af resultatet af pkt. 5 i dette mødereferat.

8. Valg af 2 revisorer
Følgende blev valgt som revisorer in absentia:

 Mogens Svenning in absentia og Svend Andreasen

9. Valg af revisorsuppleant
Følgende blev valgt som revisorsuppleant:

 Birgit Kjær Nielsen

10. Uddeling af Holger Hansens Mindepokal
Lene og Verner Bjerre valgt. De blev berømmet for altid at være til stede og for deres arbejdsomhed, når der
er brug for en hjælpende hånd i klubben.
Stor TAK for deres indsats.

11. Eventuelt
Der er et ønske om et gelænder ved de interne trapper i entreen.

Med venlig hilsen Bestyrelsen Horsens Tennis Klub
Bestyrelsen

Referent: Lars Krogh Jensen


